
Interpellation ställd till Berth Falk 

 

Säker skolväg-livsviktigt för våra barn 

 

Bakgrund: 

Lekebergs skolan fick i höstas ca 250 nya elever som flyttade in från Tulpanens 
skola. Dessa har skola och fritidshem som är öppet 6:00 – 18:00 måndag till 
fredag året runt. Det som framkommit från föräldrar, personal och andra 
kommuninvånare är att det på morgon och eftermiddag är en besvärlig 
trafiksituation framför allt efter Ledstigen förbi skolan. Det kan också noteras 
att det är dåligt skyltat att det är en skola man passerar och att 
övergångsstället och farthinder är slitna och dåligt markerade. Vägen är hårt 
trafikerad av tyngre fordon och bilar. Vi vet att det är Trafikverkets väg, men 
vet de att det är en Förskoleklass-åk 9 skola nu. 

 

Fråga: 

Finns det planer att öka säkerheten för våra barn som vistas runt Letstigen på 
väg till och från skolan, 

Pågår något arbete med att få ner hastigheten för fordonen som kör den 
vägen? 

Vilka kontakter har tagits med Trafikverket? 

 

Kristdemokraterna i Lekeberg 
 

 

Jonas Hansen


